
RADA GMINY
CEWICE Protokól Nr XV107

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 28 grudnia 2007 r.

Obecni na sesji:

- radni wg listy obecnosci,
- soltysi wg listy obecnosci,
- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,
- Wójt Gminy Cewice,
- Sekretarz Gminy,
- Skarbnik Gminy,
- Tadeusz Krawczyk - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i

, MieszkaniowejUrzeduGminyw Cewicach,
- radca prawny,
-protokolant,
-publicznosc.

Ad. 1.

XV sesje Rady Gminy Cewice otworzyl oraz jej przewodniczyl
Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak, który przywital wszystkich bioracych
udzial w dzisiejszej sesji. Na podstawie listy obecnosci stwierdzono
prawomocnosc obrad poniewaz obecnych bylo 11 radnych.

Ad. 2.

W zwiazku z tym, iz godzine przed sesja byl wylozony protokól z ostatniej sesji
celem zapoznania., Przewodniczacy obrad zwrócil sie do radnych czy protokól
odczytujemy czy przyjmujemy bez odczytywania?
Radna Krystyna Jaloszynska zglosila wniosek o przyjecie protokolu bez
odczytywania, za którym radni opowiedzieli sie jednoglosnie (za - 11).

Ad. 3.

Przewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal porzadek sesji, który brzmi
nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.



4. Informacje:
a) przewodniczacych Komisji,
b) Wójta Gminy,
c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2007
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Cewice na rok
2008

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego
wydatków niewygasajacych w roku budzetowym 2007

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr
XIV/72/07 Rady Gminy Cewice z dnia 27 listopada 2007 r. w sprawie
stawek podatku od srodków transportowych na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia
regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych skladników wynagrodzenia, a
takze wysokosci, szczególowych zasad przyznawania i wyplacania
dodatku mieszkaniowego

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury

i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiazywania
Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok 2008

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury
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i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego Programu
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2008

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury

i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

12. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (sala widowiskowa
w Maszewie)
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

13. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci diet oraz zwrotu
kosztów podrózy sluzbowych dla radnych Rady Gminy Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) dyskusja,
c) podjecie uchwaly.

14. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci diet dla soltysów
i Przewodniczacego Zarzadu Osiedla "Na Skarpie" wSiemirowicach

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

15. Zapytania i oswiadczenia radnych.
16:Zamkniecie obrad sesji.

Na obrady sesji przybyla radna Pani Krystyna Kujawska, stan rady 12 radnych.

Nastepnie porzadek dzisiejszej sesji zostal poddany pod glosowanie, do którego
radni nie wniesli uwag i zostal przyjety jednoglosnie. .
Ad.4a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli informacje
z dzialalnosci swoich komisji w okresie miedzysesyjnym.
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Ad. 4 b.

Wójt Gminy w swoim bloku informacyjnym poinformowal o nastepujacych
sprawach:

1. wymiana dowodów osobistych przez mieszkanców Gminy Cewice,
2. wyniki przetargu ogloszonego na opracowanie dokumentacji

projektowych w 2008 r. Do przetargu zgloszono 11 tematów, lecz
zainteresowanie bylo tylko 3 tematami:

1) boisko Lebunia,
2) kompleks WZUW,
3) mini scena przy GCK Cewice

Dnia 4 stycznia 2008 r. mija termin skladania ofert na pozostale 8 tematów.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2007 przedstawila Pani
Maria Franciszczak.

Przewodniczacy obrad zwrócil sie o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju.

Opinie pozytywna Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil Janusz Czerwinski.

W zwiazku z tym, iz pytan nie bylo Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale
i poddal ja pod glosowanie.

Radni za powyzsza uchwala opowiedzieli sie jednoglosnie (za - 12).

Ad. 6.

Na wstepie Pan Grzegorz Palasz omówil autopoprawke do budzetu Gminy
Cewice na rok 2008. Zgodnie z procedura uchwalania budzetu w dniu 14
listopada 2007 r. zostal zlozony w biurze Rady Gminy projekt budzetu na rok
2008, który zostal równiez przeslany do Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Gdansku.

Regionalna Izba Obrachunkowa wydala opinie pozytywna odnosnie mozliwosci
sfinansowania deficytu budzetowego oraz prawidlowosci prognozy dlugu
publicznego. Regionalna Izba Obrachunkowa równiez wydala opinie pozytywna
o projekcie budzetu Gminy Cewice na rok 2008 wraz z informacja o stanie
mienia komunalnego i objasnieniami. Projekt budzetu otrzymali wszyscy radni
nad, którym pracowali w poszczególnych komisjach w celu wypracowania
opinii dla Komisji Bu~zetu i Rozwoju. Komisja Budzetu i Rozwoju w oparciu
o opinie komisji stalych wydala opinie Wójtowi Gminy odnosnie budzetu na
2008 r. Wójt Gminy w oparciu o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju

.
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przygotowal autopoprawke do budzetu gminy Cewice na 2008 r. Porównujac
projekt budzetu na 2008 r. i uchwale, która w materialach sesyjnych otrzymali
radni to dokonano równiez pewnych zmian kosmetycznych, które to zmiany
zostaly omówione przez Pana Grzegorza Palasza.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak zwrócil sie do Komisji
Budzetu i Rozwoju o wydanie opinii odnosnie autopoprawki do budzetu gminy
na rok 2008.

Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie pozytywna.

Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie wniosek Wójta Gminy Cewice
o przyjecie autopoprawki do projektu budzetu na rok 2008.

r Radni autopoprawke przyjeli jednoglosnie (za -12).

W dalszej czesci Wójt omówil uchwale budzetowa na rok 2008. Zaznaczyl, ze
zaciagniete kredyty nie ida na wydatki konsumpcyjne, lecz na wydatki
inwestycyjne oraz pa rozwój gminy.

IN.-cLPyr.t J.-:- '"'"-l'i ~
-Radny Gabriel Piechowiak zwrócil sie do Komisji Budzetu i Rozwoju
o wydanie opinii odnosnie budzetu gminy na rok 2008.

W imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju opinie pozytywna przedstawil Pan
Janusz Czerwinski.

Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec odczytano uchwale i poddano ja pod
glosowanie.

r
Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Cewice na rok 2008 zostala
podjeta przez Rade Gminy Cewice jednoglosnie (za - 12).

Wójt podziekowal wszystkim osobom, które pracowaly nad budzetem.

Ad. 7.

Skarbnik Gminy Cewice omówila uchwale w sprawie ustalenia wykazu i planu
finansowego wydatków niewygasajacych w roku budzetowym 2007.

Nastepnie poproszono o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju.

Opinie pozytywna Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil Pan Janusz
Czerwinski.
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Pytan i uwag nie bylo, wiec Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale oraz
poddal ja pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego radni uchwale nr XV/82/07 podjeli
jednoglosnie.

Ad. 8.

Uchwale w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIV/72/07 Rady
Gminy Cewice z dnia 27 listopada 2007 r. w sprawie stawek podatku od
srodków transportowych na 2008 rok, przedstawil Pan Grzegorz Palasz.

o opinie odnosnie powyzszej uchwaly poproszono Komisje Budzetu i Rozwoju,
w imieniu, której opinie pozytywna przedstawil Pan Janusz Czerwinski.

Radni nie mieli pytan i uwag do przedstawionej uchwaly.

Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale i zwrócil sie do
radnych, kto jest za podjeciem przedstawionej uchwaly?

Rada Gminy Cewice uchwale nr XV/83/07 podjeli jednoglosnie.

Ad. 9.

Pan Grzegorz Palasz omówil uchwale w sprawie zasad wynagradzania
nauczycieli, ustalenia regulaminu okreslajacego wysokosc oraz szczególowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i
za warunki pracy oraz niektórych innych skladników wynagrodzenia, a takze
wysokosci, szczególowych zasad przyznawania i wyplacania dodatku
mieszkaniowego.

Nastepnie poproszono o wydanie opinii w powyzszej sprawie Komisje Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu.

W imieniu Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu OpInIe
pozytywna przedstawila Pani Krystyna Jaloszynska.

Pytan i uwag nie bylo, wiec odczytano uchwale i poddano ja pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego radni uchwale podjeli jednoglosnie.

Przewodniczacy obrad oglosil 10 minutowa przerwe.
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Stan Rady Gminy po przerwie 13 radnych. Na obrady przybyl radny Jan Klebba.

Ad. 10.

Sekretarz Gminy omówil uchwale w sprawie Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok
2008.

Opinie pozytywna Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu
odnosnie powyzszej uchwaly przedstawila Pani Krystyna Jaloszynska.

Radni nie mieli pytan i uwag, dlatego Wiceprzewodniczacy odczytal uchwale
i poddal ja pod glosowanie.

r
Radni uchwale podjeli jednoglosnie.

Ad. 11.

Uchwale w sprawie przyjecia Gminnego Programu Przeciwdzialania
Narkomanii na rok 2008 przedstawil Pan Marek Kuriata.

Pani Krystyna Jaloszynska przedstawila opinie pozytywna Komisji Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu odnosnie w/w uchwaly.

Uwag nie bylo, wiec Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale i poddal ja pod
glosowanie.

Uchwala Nr XV/86/07 zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 12.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie nabycia nieruchomosci polozonej
w Maszewie, a mianowicie sali widowiskowej.

Na obrady sesji przybyla radna Anna Kubica. Stan rady 14 radnych.

Opinie pozytywna odnosnie nabycia nieruchomosci przedstawil Przewodniczacy
Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Pan
Andrzej Teodoruk.

Radni pytan nie mieli, wiec Wiceprzewodniczacy Rady odczytal uchwale oraz
poddal japod glosowanie.
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Rada Gminy Cewice podjela jednoglosnie.

Ad. 13.

Uchwale w sprawie ustalenia wysokosci diet oraz zwrotu kosztów podrózy
sluzbowych dla radnych Rady Gminy Cewice przedstawil Wiceprzewodniczacy
Rady Gabriel Piechowiak.

Dodatkowych wyjasnien równiez udzielil Wójt Gminy.

W zwiazku z tym, iz radni pytan nie mieli odczytano uchwale i poddano ja pod
glosowanie.

Radni za powyzsza uchwala glosowali nastepujaco:
-za -13 ,
- przeciw - O,

- wstrzymalo sie - 1.

Ad. 14.

Uchwale w sprawie ustalenia wysokosci diet dla sohysów i Przewodniczacego
Zarzadu Osiedla "Na Skarpie" w Siemirowicach przedstawil Pan Grzegorz
Palasz.

Przewodniczacy Komisji Budzetu i Rozwoju Pan Jan Klebba przedstawil opinie
pozytywna.

Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale i poddal ja pod glosowanie.

Radni za podjeciem powyzszej uchwaly opowiedzieli sie jednoglosnie.

Ad. 15.

W punkcie tym glos zabrali:

- Pani Wieslawa Grybisz zwrócila sie z zapytaniem, czy sohysi beda
otrzymywali jeszcze diete 94 zl. za udzial w sesji, która otrzymywali?

Wiceprzewodniczacy Rady odpowiedzial, ze nie poniewaz zostal wprowadzony
ryczal miesieczny w wysokosci 250 zl.
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- Pan Józef Kwidzinski poinformowal, ze w kwietniu 2008 r. odbedzie sie zjazd
kombatantów i zwrócil sie z prosba, aby gmina zapewnila kombatantom
transport na ta uroczystosc.

Wójt Gminy zapewnil, ze moga liczyc na pomoc i transport jesli zajdzie taka
potrzeba.

- Pan Michal Grybisz zglosil awarie oswietlenia przy bloku 22, bo oni nie moga
tego zrobic sami poniewaz licznik jest w piwnicy mieszkania gminnego.

- Pan Miroslaw Drywa zwrócil sie równiez o naprawe oswietlenia, bo ja
twierdzi bylo 10 razy zglaszane do Pana Krawczyka i Pana Wójta i nie zostalo
zrobione.

Wójt wyjasnil, ze jest to blok wspólnoty nie jest to juz blok gminy. Jest tam
tylko jedno mieszkanie gminne, a gmina tylko zrobila mieszkancom przysluge
ze wziela licznik, z którym ma tylko same problemy. Dlatego wystapimy do
Zakladu Energetycznego o zdjecie licznika, a wy jako wspólnota nas obciazycie
i my bedziemy placic na wskazane konto. My jako gmina czy cos robimy
w mieszkaniach WSPÓLNOTY czy Spóldzielni Mieszkaniowej, nie.

Na zakonczenie Wiceprzewodniczacy Rady i Wójt Gminy zlozyl zyczenia
z okazji zblizajacych sie Swiat Bozego Narodzenia i Nowego Roku.

Ad. 16.

W zwiazku z tym, iz porzadek XV sesji Rady Gminy Cewice zostal
wyczerpany, Przewodniczacy obrad dokonal zamkniecia sesji o godz. 14.40.

Protokólowala:

Marzena pakowi ak

~

.
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